
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 314
Vil ministeren redegøre for belægget på Pension Avedøre over de seneste fem år, opdelt
så afdelingerne Kastanienborg og Lysholmgård opgøres særskilt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand

1/1

Retsudvalget 2020-21
REU Alm.del -  Spørgsmål 314

Offentligt


